
 

Referat Generalforsamling for Faksebugtens 
Kajak klub 2025 

 

 

 

Generalforsamlingen blev afholdt d. 19. februar kl. 1800 til ca. 2100. Lokation hos provstiets kontor, 
Industrivej 2. Rønnede. Der var 21 tilmeldte. Klubben var vært for sandwich og drikke. 

1. Jakob Nissen blev valgt til dirigent og Marie-Louise Tarp Jensen som referent.  
 

2. Formanden fremlagde/uddelte beretning for 2024 med kommentar at det er dejligt at folk 
bidrager med det de kan. At klubben godt kunne have drømt om en større medlemstilgang men 
godt at vi har opretholdt medlemstallet, ved at fastholde medlemmerne. Vi er 50 aktive 
medlemmer lige nu, og håber på at nå 60 i 2025. 
 

3. Svend fremlagde regnskab med blandt andet fremhævning af administration og hvad dette 
dækkede over, samt diverse til udgifter, gebyrer og materialer. Kasper Luffe kommenterede at vi 
havde håbet på IPP3 samt dobbeltkajak sidste år, men at denne udgift så kommer i år. Der var 
ikke yderligere kommentarer til regnskab.  
Lars Henckel var stedfortræder for Bo Grave som bilagskontrollant. 
 

4. Kasper Luffe forelagde bestyrelsens budgetforslag for det kommende år, med fokus på 40.000 
kr. til indkøb af udstyr, kajakker og kurser. Vi har fx allerede indkøbt 10 pagajluffer til brug i det 
kolde vejr og forventer udgift til kajak vedligehold, da flere er meget slidte. Vi satser på at få ca. 
30.000 fra fonde og puljer til at dække nogle af udgifterne. Vi kommer ikke til at søge sponsorer, 
vi føler vi kan klare os uden, men vi vil satse på flere aktiviteter i år, hvilket vil afspejle sig i 
budgettet. Der er en kommentar til budget – om kontingentsats. Vi bibeholder den nuværende 
sats på 1000kr. 
 

5. Der er ingen indkomne forslag. 
 

6. Valg til bestyrelsen. Jakob Clausen, næstformand, har valgt at trække sig fra bestyrelsen pga. 
manglende tid. 
Kasper luffe, formand genopstiller.  
Agneta Noregren, sekretær, genopstiller ikke.  
Danny Nielsen og Connie Kisselhegn blev valgt ind til bestyrelsen og Kasper Luffe blev 
genvalgt. 
Bestyrelsen konstituerede sig umiddelbart efter mødet, med Kasper Luffe som formand og 
Svend Michelsen som kasserer, og besluttede at fordele de øvrige poster på næste 
bestyrelsesmøde. 
 



7. Rene Henriksen blev genvalgt til suppleant 1 og Jacob Nissen til suppleant 2. 
 

8. Bo Grave bliver som bilags kontrollant og Lars Henckel som suppleant. 
 

9. Evt.  

Jacob Nissen efterlyser lidt flere redningsøvelser, når vi er på havet. Det giver bedre tryghed for 
alle at vide, at de der ror rent faktisk også har trænet deres redningsøvelser.  

Det foreslås at slå det op som en selvstændig aktivitets dag. Men også at man kan gøre det på 
en lørdagsroning. Der pointeres omkring hvis ansvar sikkerheden er.? Er det instruktøren eller 
en selv. 
Der gøres klart at sikkerheden er gruppen, men man har selv ansvar for at være tryg og sikker. 
Vi skal blive bedre til at holde hinanden op som gruppe på at træne dette. 
 
Slutteligt blev der overrakt en anerkendelse til de afgående bestyrelsesmedlemmer. 
 
Dette var slut på selve generalforsamlingen. Herefter var der sandwich samt gruppe arbejde 
med henblik på aktivitetsønsker og nedsættelse af nye udvalg. 
 
De nye udvalg blev startet som følger: 
 
Festudvalg: Marianne Nanna Stig 
Vedligeholdsteam kajakker: Ole Johansson, Lars Henckel, Jes Ankjær Hansen. 
Værksted: Jes Ankjær Hansen, Svend Michelsen 
Rengørings ansvarlig: Marie-Louise Tarp Jensen 
Foredrags arrangør: Rene Henriksen 
Græsklipning: Bestyrelsen da ingen meldte sig. 
Foredrag: Rene Henriksen vil gerne arrangere foredrags aften (fx en fast dag om måneden 
gennem vinteren) 
 
Håbet er at flere har lyst at melde sig på udvalgene, klubben bygger på frivillige kræfter og uden 
disse giver det sig selv at vi ikke kan eksistere.  
 
Kasper Luffe orienterede om et nyt tiltag med ture, kursus og træning på IPP-3+4 niveau. 
Instruktørerne vil fortsat tilstræbe at stille turledere til klubroningerne på tirsdage og lørdage. 
På dage, hvor der ikke er instruktør til rådighed, håber vi at andre vil slå en tur op for frigivne. 
Instruktørerne er også i gang med at oprette forskellige temakurser på rokort/memberlink. 
 

  



Der blev også arbejdet med aktivitetsønsker: 
 
1. IPP-3 kursus med Thue Friislund som instruktør. De tilstedeværende interesserede 

kursister besluttede datoer for kurset, der placeres på 4 onsdage i foråret og dato for prøve 
til efteråret 
 

2. Stille søndag: er en aktivitet for roere, der gerne vil på små korte og nemme ture med 
masser af pauser. Jacob Nissen og Jacob Klausen vil stå for at slå disse op til en start, men i 
princippet kan alle der har lyst og er frigivne slå dem op. 

 
3. Det foreslås at lave tirsdagsroningen længere timemæssigt når vi når længere hen på 

foråret så man kan nå fx til shelter med en god pause. 
 
4. Så var der forslag til flere langture på 10-20 km og derover Og de behøver ikke komme fra 

instruktørgruppen men kan slås op af frigivne, man kan altid hente hjælp til planlægning 
hos instruktørerne. Der var ingen konkrete ture på forslag, men flere gik hjem for at summe 
på opfordringen. 

 
5. Igen blev der talt om at sikkerhed skal være en kulturændring vi skal have fokus på generelt. 
 
6. Der er også et ønske om langfarts ture. Altså ture i fx Sverige og Jylland eller andre steder 

hvor det ikke lige er i egen andedam. 
 
7. Susanne Nicolaisen kom med forslag til vandaktivitet med efterfølgende sauna. og  
 
8. Morten Krauw vil gerne lave nogle teknik ronings ture.  
 
9. Connie Kisselhegn og Agneta vil gerne give Lucia til næste vinter en renechance, 
 
10. Og slutteligt blev der også talt om pagajsnitning v. Jes Ankjær Hansen.  
 

Så der er flere spændende aktiviteter på tegnebrættet. 
 


